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Højkros Venner 
 
Ordinær generalforsamling i Emmerlev Sogns Forsamlingshus, Sejerslevvej 3, 6280 Højer 
tirsdag den 27. februar 2024 kl. 19.00 

 
Antal fremmødte: ca. 18 

Referent: Helle Hansen  

 
Der blev budt velkommen af Mads Rykind-Eriksen, formand for Højkros Venner, og sunget en 
sang. 
 
Herefter blev Erhard Ehmsen mindet. 
Erhard Ehmsen, som var med i bestyrelsen for Højkros Venner, døde meget pludselig mandag 
den 19. februar 2024. 
 
Præsentationsrunde af den nuværende bestyrelse:  

• Simon P. Christiansen  
• Helle Hansen 
• Klaus Melbye  
• Mads Rykind-Eriksen  
• Harald Christensen (ikke tilstede) 
• Ove Voss (ikke tilstede) 
• (Erhardt Ehmsen) 

 
 
Den ordinerer generalforsamling starter: 

 
1.    Valg af dirigent. 
Simon Martinsen, Sdr. Sejerslev, 6280 Højer, blev valgt som dirigent uden modkandidat. 
 
 
2.   Valg af stemmetællere. 
Klaus Melbye og Hans Andreas Hansen 
 
 
3.    Formandens beretning. 
Mads Rykind-Eriksen aflagde en fyldestgørende formandsberetning. 
 
Efterfølgende var der en ivrig debat og meningsudveksling omkring bestyrelsen ageren i fht 
Therese Thøgersen. 
 
Der var blandt andet et indlæg fra Britt Haarløv og Therese Thøgersen, der ejer Højkro. 
 
Britt Haarløv gav udtryk for, at den strategi som Højkros Venners bestyrelse har lagt, er at 
modarbejde i stedet for at samarbejde. 
 
Mads Rykind-Eriksen forklarede bestyrelsens holdning, som fremgår af formandsberetningen. 
 
Klaus Melbye, der til daglig er leder af Vadehavscentret, redegjorde for, at fonde ikke giver støtte i 
den størrelsesorden, som der er nødvendig for en restaurering af Højkro, til private. I forlængelse 
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heraf opfordrede han Therese Thøgersen til at sælge Højkro. 
 
Therese Thøgersen fortalte, at hun ikke ønsker at sælge Højkro til Højkros Venner. 
 
 
 
4.   Regnskabsaflæggelse. 
Fremlagt ved Simon P. Christiansen.  
 
Regnskabet er revideret og godkendes. 
 

Årsregnskab 2023 Højkros 
Venner   Balance 

       
Indtægter  Aktiver 

Kontingent 8008,11  Likvide beholdninger 4.131 kr. 
Renteindtægt 0 kr.      
     Aktiver i alt 4.131 kr. 
Indtægter i alt 8.008 kr.     
    Passiver 

Udgifter  Egenkapital 4.131 kr. 
Bankgebyr              800,00 kr.   Primo 0 kr. 
Skattekontoen           1.739,56 kr.   Resultat 4.131 kr. 
Transport              425,00 kr.   Ultimo 4.131 kr. 
Hosting              912,50 kr.      
Bestyrelsesmøder                        -   kr.      
Generalforsamling                        -   kr.      
        
Udgifter i alt          3.877,06 kr.      
       

Resultat     
Årsresultat 4.131 kr.       

 

Der er pt 120 medlemmer og 1000 følgere på FaceBook. 
 
 
5.    Behandling af indkomne forslag. 
Der er ingen forslag. 
 
 
6.    Fastsættelse af kontingent. 
100 kr. per medlem. 
 
 
 
 
 
7.     Godkendelse af budget. 
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Budgettet er godkendt. 
Budget 2024 Højkros Venner 

   
Indtægter 

Kontingent 10000 
Renteindtægt 0 kr. 
    
Indtægter i alt 10.000 kr. 
   

Udgifter 
Bankgebyr              800,00 kr.  
   
Revisor                        -   kr.  
Hosting              912,50 kr.  
Bestyrelsesmøder           1.000,00 kr.  
Generalforsamling           1.500,00 kr.  
    
Udgifter i alt           2.212,50 kr.  
   

Resultat 
Årsresultat 7.788 kr. 

 
 
8.    Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
Til bestyrelsen blev valgt: 
 
Mads Rykind-Eriksen, Rødding. 
Harald Christensen, Tønder. 
Steffen Snitgaard, Tønder. 
Helle Behrens Hansen, Sdr. Sejerslev, Højer. 
 
Simon Christiansen, Ballum og Klaus Melbye, Ribe, er ikke på valg og sidder fortsat i bestyrelsen. 
 
Der blev ikke fundet et nyt bestyrelsesmedlem i stedet for Ove Voss, der sad som suppleant for et 
år. 
 
Som suppleanter blev valgt: 
 
Zita Hansen, Ballum (var ikke til stede). 
 
Andreas Zeerow, Vojens. 
 
 
9.   Valg af revisor og revisorsuppleanter. 
 
O.L. Revision, Rødding blev genvalgt som revisor. 
 
 
10.   Eventuelt. 
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Forslag om mere info/ annoncering om generalforsamlingen i lokalområdet udover deling på 
Facebook og udsendelse af nyhedsbrev samt indkaldelse af personlige medlemmer. 
 
Aftenen blev afsluttet med en sang. 
 
 
 


